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Βασίλης Κεγκέρογλου  
Βουλευτής νομού Ηρακλείου  - Κίνημα Αλλαγής 

 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων,κα Ν.Κεραμέως  
 

Θέμα: «Αντιμετώπιση των προβλημάτων και των αδικιών που ανέκυψαν με τις αποφάσεις Κεραμέως- 

Μητσοτάκη στην διαδικασία εισαγωγής στην τριτοβάθμια εκπαίδευση». 

Η διαδικασία  εισαγωγής στην Τριτοβάθμια εκπαίδευση με τις αποφάσεις Κεραμέως- Μητσοτάκη και 

κυρίως η βιαιότητα της εφαρμογής της, χωρίς μεταβατικό διάστημα με κλιμακωτή εφαρμογή που θα έδινε 

τη δυνατότητα αξιολόγησης και ορθολογικής μετεξέλιξης, οδήγησε σε απίστευτα προβλήματα και 

στρεβλώσεις. 

1. Πολλά τμήματα δεν έχουν κανένα εισακτέο 

2. Πάρα πολλά τμήματα έχουν ελάχιστους εισακτέους 

3. Δεκάδες τμήματα έχουν μειωμένο αριθμό εισακτέων 

4. 15.000 χιλιάδες περίπου μαθητές έχουν γράψει βαθμούς εισαγωγής για πολλά από τα παραπάνω 

τμήματα αλλά να μην πετυχαίνουν την εισαγωγή τους. 

5.Εκατοντάδες υποψήφιοι ενώ ισοβάθμισαν με τον τελευταίο εισαχθέντα, αποκλείστηκαν από την 

εισαγωγή τους, λόγω της εφαρμογής του νόμου Γαβρόγλου που αφορούσε ένα άλλο σύστημα 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα, άριστος μαθητής από το Ηράκλειο Κρήτης, συγκεντρώνει τα μόρια εισαγωγής 
για την Ιατρική σχολή Αλεξανδρούπολης, ωστόσο δεν εισάγεται εξαιτίας του άδικου τρόπου υπολογισμού 
των μαθημάτων βαρύτητας σε περίπτωση ισοψηφίας 

6. Δεκάδες υποψήφιοι αποκλείστηκαν  από την εισαγωγή σε ΣΣΕ λόγω θέσπισης βάσης 14.500 μορίων 

υψηλότερης από τον τελευταίο εισαχθέντα περίπου με 13.500 

Επειδή το σύστημα θέσπισης ελάχιστου πλαφόν, ανεξάρτητα από την συζήτηση για την μορφή του ή την  

αναγκαιότητα του, εφαρμόστηκε ανορθολογικά και με υπερβάλλοντα  ζήλο θέσπισης ΕΒΕ πάνω από τη 

βάση του «10» και που οδήγησε στις παραπάνω στρεβλώσεις 

Ερωτάσθε κύρια Υπουργέ: 

1)Προτίθεστε να αντιμετωπίσετε τα αρνητικά αποτελέσματα του συστήματος; 

2)Θα φροντίσετε για την αποκατάσταση της αδικίας και την εισαγωγή όλων όσοι ισοβάθμησαν με τον 
τελευταίο εισαχθέντα και αν προτίθεστε να δώσετε την ευκαιρία στους υποψήφιους που αποκλείστηκαν για 
νέα δήλωση επιλογής με βάση τα τμήματα που δεν έχουν εισαχθέντες ή έχουν μειωμένο αριθμό; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
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